



元富證券(香港)有限公司

MasterLink Securities (HK) Corp., Ltd.

香港上環文咸東街 50 號 26 樓全層
26/F., Strand 50, 50 Bonham Strand, Sheung Wan, Hong Kong
Tel : 2295-2002 Fax : 2295-3399 E-mail : service@masterlink-hk.com

23/11/2021

親愛的客戶：

有關徵收財務匯報局交易徵費

由 2022 年 1 月 1 日起，證券買賣雙方須繳付徵費予財務匯報局（「財匯局交易徵費」）（包括首次公開發售股份和優先發售股份），買賣雙方須分別繳納每宗交易金額 0.00015% 的財匯局交易徵費（計至最接近的數）。

有關財匯局交易徵費詳情，請參閱財務匯報局「[經費來源及徵費](#)」網頁。

如閣下有任何查詢，請於辦公室時間致電我們的客戶服務熱線 (852) 2295 2036。

元富證券（香港）有限公司
謹啟

Dear valued client,

Regarding the Collection of Financial Reporting Council Transaction Levy

The payment of levies payable by sellers and purchasers of securities to the Financial Reporting Council (“FRC Transaction Levy”) will commence on 1 January 2022 (including initial public offer share (“IPO Shares”) and preferential offer IPO shares). FRC Transaction Levy is calculated at 0.00015% per side of the consideration of a transaction (rounded to the nearest cent).

Details of FRC Transaction Levy can be found in ”[Funding and Levies](#)” section of the Financial Reporting Council website.

Should you have any queries, please call our Customer Services Hotline at (852) 2295 2036 during office hours.

Yours faithfully,
MasterLink Securities (Hong Kong) Corporation Limited